
19 apríl ... a je to tu. Vrh "P" uzrel svetlo sveta včera dve hodiny pred pol nocou. Vyzerá 

to tak, že mamine Freyi (HU*Nordic Verden Janet Fraiser) sa narodilo 5 nádherných 

chlpáčikov. Tri korytnačinové dievčatá , jeden tmavý kocúrik s kresbou a jeden kocúrik 

čierny s bielou. Viac info neskôr. 

 

nakoľko moju stránku postihla "nehoda" a to formou straty textu, tak nie všetko sa mi 

podarilo obnoviť.  

27. apríl .... mačiatka krásne rastú a niektoré už majú vybrané svoje nové rodiny kde 

budú určite milované a súčasťou rodiny. Jedine slečna Penny Speed by Thor diamond*SK 

ostáva v CHS ako nástupkyňa svojej maminy Freyi (HU*Nordic Verden Janet Fraiser), 

ktorá končí svoju chovnú kariéru. Freyinke ďakujem za veľa. Zakaždým bola ukážková 

mamina a až na tento posledný pôrod, sme spolu úspešne odchovali všetky narodené 

(pokiaľ ma pamäť neklame) mačiatka a všetky sú spokojné v nových rodinách - teda aj 

rodiny - otroci sú spokojné :) 

28. apríl... nie vždy keď sa narodia malinké myšičky, všetko pôjde ako po masle. Po 

dlhšej dobe nás postihli až dve straty. Najprv nás opustil Percy Speed a dnes nás 

opustila Phoebe Speed. Obaja si prežili svoje, ale dala som do toho všetko čo sa dalo a 

mohla som. Príroda je veľmi mocná čarodejnica. Pryia Speed sa tiež narodila ako 85 

gramová slečna a tá to dala na pána, to Vám teda poviem. Tak nič, snáď sa už smola 

pominula a my ideme ďalej. 

23. jún ....  Mačiatka krásne rastú. Niektoré sú už zadané, takže noví majitelia už teraz 

môžu sledovať ako sa im darí. Aj keď som dúfala, že leto bude plné mačiatok, no moje 

mladé dámy si povedali, že ešte nie sú pripravené mať mačiatka. Fešáčik Joe sa ich 

snažil presvedčiť, ale neuspel. Snáď nabudúce. Teší ma však skutočnosť, že nádejná 

chovná mačička Penny z posledného vrhu sa vyvíja veľmi dobre a ako nová krv bude 

určite len prínosom k pokračovaniu chovu.  

A teraz na smutnejšiu tému. Posledný mesiac bol veľmi náročný. Nebudem tu písať 

podrobnosti o tom čo sa stalo Jolie a Janet z môjho odchovu. Jedna nehoda bola 

kuriózna, čo ma presvedčilo o tom, že ešte ani doma nie sú mačky v bezpečí. Kvôli Jolie 

už ani moje mačky nesmú skákať do a z skríň. Detské poistky sú v tomto prípade veľmi 

prospešné a mám ich ozaj všade. No nehoda Janet je niečo čo sa budem opakovať, že 

balkón (okná) musia byť vždy zabezpečené alebo byť ozaj stále obozretný. Správne, 

Janet vypadla z balkóna a možno by to aj prežila, ale bola 4 dni po operácii takže 

môžem už iba hádať čo sa stalo v jej telíčku. Preto opakujem : zabezpečte svoje balkóny 

a okná. Pred nedávnom som čítala na nete, že často mačky prepadávajú oknom 

vyrazením siete proti hmyzu. Vážení, sieť proti hmyzu neudrží váhu mačičky. Jasné, 

poviete si, veď moja mačka ani nechodí na balkón, tak prečo kúpiť mačaciu sieť alebo 



niečo čo ju ochráni pred pádom. Veru, ani Janet nechodila na balkón, lebo majiteľ zatiaľ 

o tom iba uvažoval. Ale stačila chvíľa nepozornosti a nešťastie bolo na svete.   

Nesúdim, neodsudzujem a smútim spolu s rodinou mačiatka. No budem vždy apelovať 

na bezpečnosť. Už len pri pomyslení, že : ups, tak toto ho môže zraniť.... ups, tak keď 

odtiaľ bude skákať, môže sa zraniť ....ups, ostré hrany napr.nábytku ...ups, ten kvet 

môže otráviť... Proste, keď Vám Váš šiesty zmysel napovie o možnej hrozbe, počúvajte 

ho a urobte okamžite nápravu.  

A ešte jedna "pikoška" : vedeli ste, že Vám môžu Vášho chlpáčika ukradnúť aj z 

osieťovaného balkóna ? Prízemie, prvé a niekedy aj druhé poschodie nie je 

bezpečné.  Alebo Vám ho ukradnú aj zo záhrady. Alebo ho necháte na balkóne a upraží 

sa na slnku, lebo aj keď tam má trochu tieňu......Čítam, čítam, čítam a snažím sa 

poučiťz chýb iných. Len škoda, že niektorí nepočúvajú a nakoniec sami tú chybu urobia. 

Čo tým chcem povedať ? Nenechávajte svojho chlpáča bez dozoru vonku alebo na 

balkóne.  

20. júl ... Chcem vysvetliť prečo vrh O je u pána Benčíka : naša spolupráca začala pred 

troma rokmi a chovný pár Grey a Gaia patria pod moju chovnú stanicu. Preto Vám dávam 

na známosť, že chovná mačka Gaia končí svoj odchov a ešte tento rok bude kastrovaná. 

Takže, vrh O je jej posledný a zatiaľ nie je isté či vôbec ešte budú mačiatka u pána 

Benčíka. No zrejme nie. Preto ak má niekto záujem mať doma vymojkaného noráka 

alebo noráčku, kľudne ho kontaktujte. Som zárukou, že budete spokojní. Samozrejme 

môžete sa informovať aj u mňa a poskytnem Vám aj chovateľský servis počas života 

chlpáča. 

Vrh P je už plne rezervovaný a navyše Penny Speed ako mačička novej krvi sa pripojí do 

chovného programu Thor diamond .  

Ako už viete, chovné mačky sú chovné iba za určitých okolností do maximálneho veku 6 

rokov. Chovné mačky Niobe Royal a Morgana Bonic boli na "návšteve" u Heydaya už dva 

krát. Vždy to dopadlo fiaskom. Obávala som sa, či nový chovný kocúr Heyday je vôbec 

schopný na chov. Ako naschvál u Symphonie ešte stále funguje čip Suprelorin, Essex pre 

svoju povahu je iba pre Connora a Janet v apríli porodila vrh P. Situáciu s Heydayom som 

chcela vyriešiť so skúsenou mačkou. Do úvahy prichádzali iba Symphonia a Janet. 

Symphonia je mimo, tak ostala už iba Janet. Po rozhovore s veterinárom som sa 

rozhodla, že keď bude mať Janet druhú ruju po pôrode, tak pôjde odskúšať Heydaya. Ja 

som to urobila nakoniec na tretiu ruju, s tým, že tam bola iba 9 hodín. Cez kameru sa 

mi nepodarilo nič zachytiť, ale synátor ma informoval o hluku z bývalej pracovne. Tak 

som proces ukončila a zapísala deň 19.jún. Najprv som bola presvedčená, že nič z toho 

nebude, ale Janet sa začína meniť. Je teoreticky v piatom týždni a posledné dni ma Janet 

svojou milotou chce presvedčiť o tom, že bude ešte raz mamou. Janet je úžasná mama 

a vie, že ju nenechám samú keď príde deň D. Ten by mal nastať v týždni od 21 augusta. 

O cca dva týždne to už bude 100 percentné. Ja nechodím s maminami na sono, pokým 



to nie je nevyhnutné. Lebo potvrdenie gravidity je síce fajn, ale potom pri samovoľnom 

potrate to mrzí . A počet malinkých je tiež iba približný. Už som raz tak bola a mamine 

narátali 4 mačiatka a nakoniec ich bolo sedem. Tieto mačiatka budú posledné od Janet. 

Potom ju čaká kastrácia a bezstarostný život.  

Prišiel 1 júl a Niobe svoju ruju dala najavo vo veľkom štýle. Tak 2 júla sa presťahovala k 

Heydayovi a bola u neho pokým neprestala prejavovať ruju. Čo trvalo do 3 júla 

poobedia. Či bol Heyday úspešný sa ešte len uvidí lebo Niobe ešte len 23 júla ukončí 

tretí týždeň gravidity. No už teraz je opatrnejšia a už ani na kolese nebehá ako inokedy. 

Tentoraz som nenechala nič na náhodu a aj cez kameru som videla, že Heyday bol 

nekompromisný ku Niobe. 

Takže , ak sa nič neudialo u pána Benčíka - vraj nachytal Gaiu s Greyom , tak Janetin 

piaty vrh by mal byť vrh R a prvý vrh Niobe vrh S. Všetky informácie budú zverejnené 

ako vždy v rubrike Plány..... 

13 august ... no teda, poviem Vám, že ten čas neskutočne letí. Už iba niečo týždňa a 

privítame nové mačiatka. Mamina Freyia sa chodí chváliť bruškom, odpočíva a o pár dní 

už bude mať postavenú svoju ubykáciu, kde privedie na svet svoje posledné potomstvo. 

Po odstavení maličkých ju bude čakať ovariektómia a keď bude plne " v dôchodku ", 

odcestuje prežiť dôchodok do Prahy ku svojej dcére Ginny. Ja osobne sa veľmi teším, 

lebo lepšiu rodinu by som určite pre ňu nenašla.  

30. august ... už 5 dní mi - nám robí radosť Freyinka a jej 5 nádherných chlpáčikov. 

Pôrod síce bol trochu ťažší ako predošlé, ale stálo to za to. Viac info si môžete prečítať 

v sekcii Mačiatka. 

Ešte dávam do pozornosti, že mačiatka vrhu "O", teda okrem Orriho, ešte stále hľadajú 

svoje nové super rodiny. Mačiatka vyrastajú v rodine pána Benčíka na západnom 

slovensku. Ak máte nejaké otázky, pýtajte sa telefonicky, sms alebo pošlite email. Sú 

nádherné a vymojkané. Už sú pripravené na odchod od rodičov :-)) 

07 september ... včera nad ránom to naša Niobe rozbalila vo veľkom štýle a síce pôrod 

trval celý deň, mamina a zatiaľ 5 chlpáčikov sa má veľmi dobre. Prečo zatiaľ ? Jeden 

drobček sa narodil s vodou v pľúcach a aj keď sme sa snažili obe, nevyzerá to najlepšie. 

Čas ukáže ako to príroda zariadi lebo my sme už vyskúšali všetko. Viac info o vrhu " S " 

už čoskoro. 

11 september .... Vrh S prešiel veľkou skúškou, ale už je všetko okej a začíname sa 

ukazovať svetu. 4 nádherné mačiatka si môžete pozrieť v albume Vrhu S. 

Boli pridané aj nové fotky Vrhu R kde sa lámu rekordy nie len v hmotnosti, veľkosti ale 

aj v rýchlosti napredovania. :-) 



 

12 september ... drobčekom sa darí veľmi dobre.  

 

VRH R : Rhaegar si povedal, že už trochu spomalí v priberaní a začal sa viac hýbať. Už 

sa učí chodiť rovnako ako aj jeho súrodenci, ktorí ho s váhou úspešne dobiehajú. Na to, 

že až 15.9 im budú tri týždne napredujú raketovým tempom :-) 

VRH S : zajtra to bude týždeň čo sú na svete a pomaly začínajú otvárať očká. Som z nich 

nadšená a pomaly už chodia k nim na návštevu ostatní chlpáči z gangu.  

Zabávam sa ako reagujú maminy na plač mačiatka z druhého vrhu :-)))) Keď plače ich, 

tak sa len prizerajú. No keď tej druhej, tak sú hneď na nohách a skúmajú prečo sa to 

deje :-)))) No čo už, ani jedno sa nerado váži, ale pre mňa je to dôležitý údaj prvé dva 

týždne ich života. 

 

10 október ...  všetky bubiky sú také rozkošné, že po dlhom čase budem mať problém 

sa s nimi rozlúčiť. Čoskoro pridám nové fotky aj tu , no najviac toho uvidíte na FB, 

Instagrame a TikToku. Mám trochu problém zosúladiť môj čas s voľným časom bubikov. 

Keď si zmyslím, že môžeme fotiť, polovica bandy spí. No snáď čoskoro budú nové fotky 

:) držím si palce :))))) 

 

07 november .... mačiatka sú vo fáze vzdoru a skúšajú čo môžu a čo nie. No v každom 

prípade sú to zlatíčka. Vianočný čas s nimi bude veľmi zaujímavý :-) 

VRH R : má za sebou prvé očkovanie a aplikáciu identifikačného čipu. Pet psa je už 

vypísaný a zaregistrovaný. Zatiaľ to nezisťujem, že prečo, ale celý vrh je zatiaľ voľný pre 

rezerváciu. 

VRH S : čoskoro absolvuje prvé očkovanie, čip , pas. Tento vrh je komplet rezervovaný. 

Sírius pôjde do ďalšieho chovu do Maďarska, Shelly zas ku nevlastnej sestre Pryii do 

okolia Bratislavy ako miláčik kastrát a sladký Simba, kastrát, ostáva tu v Košiciach  

 

01 december .... pred pár dňami vstúpil do platnosti dodatok o ukončení činnosti chovu 

Thor diamond u pána Benčíka. To znamená, že kocúr CH Grey Diamond Forest*PL a 

mačka CH Gaia Fairy by Thor diamond*SK budú vyradení z chovného procesu . Veľmi sa 

teším, že po kastrácii obaja ostanú žiť v rodine pána Benčíka. 



29 december .... blíži sa koniec roka a ja začínam rekapitulovať. Tento rok bol úspešný. 

Hlavne čo sa týka môjho Thora. Áno, spočiatku som chcela pre neho iný, nový životný 

priestor, ale okolnosti napomohli k tomu, aby sa mu konečne polepšilo a on sa mohol z 

vonkajšej voliéry vrátiť späť do svojho starého gangu. Samozrejme som s tým rátala a 

včas presťahovala jeho vnuka Neoa do gangu jeho babky Mony. Zistila som totiž, že 

Thor sa správa v podstate ako lev. Nestrpí vo svojom gangu konkurenciu, aj keď je 

kastrát už pár rokov. Akonáhle kocúr dovŕši jeden rok, Thor ho začne šikanovať. Takže, 

keď sa vrátil do svojho gangu, musel si iba zvyknúť na huncútstvo mačiat. Inak ostatní 

robia iba radosť, keď si odmyslím značkovanie Connora. S tým mi teda niekedy fakt 

lezie na nervy. Ale čo už. Plodný kocúr je hold plodný kocúr. Ešte dobre, že Heyday si na 

značkovaní až tak nezakladá, ale sem tam dá Connorovi na známosť, že aj on je kocúr 

ako má byť. Tak, prajem všetkým len ten naj koniec roka a úspešný štart nového roka. 

Nech Vám rok 2024 prinesie len to čo Vy chcete, po čom túžite. A nezabudnite, my 

nekončíme a ešte 4 mačiatka čakajú možno práve na Vás :-))) 

 

 


